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Když jsem venku procházela kolem keře, všimla jsem si, že 
už jsou na něm malá zelená poupátka, ze kterých už za 
chvíli vyraší první lístky, což značí to, že jaro už je konečně 
za rohem. Jsem za to opravdu ráda, protože přes zimu 
obvykle málem zapomínám, že stromy mají listí. Ano, je tu 
sice spousta věcí co mám ráda na zimě, například bruslení 
a lyžování, ale když je pak už jen zima, vítr a žádný sníh, to 
začíná to být trochu otravné. 
A navíc jaro znamená to, že se blížíme k letním 
prázdninám☺ 

Poci 

Únor už je za námi a já se opět nestačím divit, jak rychle 
ten čas letí. Přeci jen, za chvíli bude mít náš oddíl už 30 
let! V těchto fázích divení se se občas zachumlám pod 
peřinu a doufám, že se čas nějakým zázrakem zastaví, ale 
tak to bohužel nefunguje, jelikož jakmile se z pod peřiny 
kouknu na hodiny, tak nějaké ty minuty prostě a 
jednoduše vždycky uběhnou. 
Takže si myslím, že nám nezbývá nic jiného, než se snažit 
náš čas naplno a smysluplně využít (a ano, do toho občas 
spadá například i relaxace u vašeho oblíbeného seriálu, 
ale nesmí se to přehánět, ostatně tak jako nic by se nemělo 
přehánět). 
I když je březen většinou plný nějakých věcí, které musím 
udělat, tak ho mám ráda, jelikož přináší první nádech jara 
(a hlavně březen už zní tak jarně), a jaro já mám nejradši. 
Takže jaru zdar! 

Sheia 
 

Slovo šéfredaktorky 

 
 
 

 

Slovo vedoucí 
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Tento měsíc se můžeme těšit na… 
   7. 3. – Burza 
              14. 3. – Výročí oddílu 
              28. 3. – Družinové akce  
   4. 4, - Závody světlušek a vlčat 
 

 

 

1. 3. Fialka 
5. 3. Karolínka L. 

15. 3. Myška 
17. 3. Verča V. 
30. 3. Klárka T. 
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Družinkové akce 

28. 3. 2020 
Družinové akce jsou zase tady. Každá družina má v plánu něco jiného, více 
informací se včas dozvíte z emailu, nebo od rádkyň na schůzce. ☺ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Družinové okénko bledulek 
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Vážím si – bezobalový obchůdek 

Ahoj všichni! 
Nedávno naše máma objevila na Facebooku, že na Vinohradech je nově 
otevřený bezobalový obchůdek, tak jsme se rozhodli, to rozšířit dál a něco 
vám o tom říci. 
Pro ty co neví, co to bezobalový obchůdek je, tak je to obchod, kde se snaží 
prodávat věci bez plastových obalů, 
třeba přijdete s krabičkou a oni 
vám do ní nasypou, kolik si řeknete, 
nebo do skleničky vám nalijí ocet, 
gel na praní,… 
Obchůdek se jmenuje Vážím si 
a nachází se na Vinohradech na 
Bořetické 9605 (trolejbus 27,26,25, 
autobus 78) je to malý skromný 
obchůdek, ve kterém ale najdete 
spoustu věcí - prací prostředky, 
luštěniny, vločky, těstoviny, oříšky, 
octy (jablečný,…) a spoustu dalšího. V Brně je takovýchto obchůdku spousta. 
Obchůdek má i FB stránku (Vážím si - Bezobalový obchůdek Brno 
Vinohrady), kde najdete info o otevírací době i to jak tento nápad vznikl a co 
bylo motivací, přijde nám hezké podpořit a rozšířit tuto myšlenku.                                                                                                                  

Veve a Eliška 
 

Bílek 
V úterý 11. 2. jsme se v 16:00 sešly se Šimi s mladšími, tedy se světluškami, 
na klubovně, abychom si užily společný čas strávený se skvělým filmem, 
Coco. Musím se přiznat, že mi během filmu pár slz uteklo. 
Kolem 18. hodiny se začaly scházet i starší, se kterými jsme se dívaly na 
krátké filmy s nějakou hlubší zprávou a společně jsme každý film následně 
společně diskutovaly. Filmy měly tématikou různou, mezi časté patřila 
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například krása, předsudky, láska, využití života. Musím říct, že se mi formát 
moc líbil a doufám, že jste si ho užily také. 

Sheia 

Jihomoravská Žirafa 
30.1. – 2.2.2020 
Ahoj, dnes bych vám chtěla něco říct o Žirafě, je to skautská akce pro rovery. 
Je to zážitková a motivační akce, načerpáte tu spoustu inspirace, poznáte 
nové lidi a to ne jen z Brna, ale z celého jihomoravského kraje. Program byl 
velice různorodý a netypický, třeba seznamovačky byli úplně jiné, než jste 
zvyklí. Byli zde programy jak na zamyšlení (třeba o přírodních katastrofách, 
plýtvání vodou, infekce), tak běhačky…jak zábavné (třeba rozcvičky, večerní 
partička), tak naučné (kam se dá ve skautu posouvat, jak reagovat 
v některých oddílových situacích) 
…prostě od všeho něco, každý si tam najde to své + tam bylo fakt mňam 
jídlo. Hráli jsme i deskovky, debatovali o problémech v oddíle nebo jsme 
strávili dvě hodiny v městečku Blackside (něco jako palermo) – to bylo fakt 
drsný. Natáčeli jsme 
vlastní filmy, hráli hru 
s QR kódy, chodily po 
stanovištích a měli za 
úkol vymyslet za 5 minut 
aktivitu na 15 minut 
v tom prostředí, kde jsme 
byli (např. ve tmě, 
u vody,…). Určitě akci 
doporučuji, protože 
jedete jako účastník – 
tudíž program ani 
zodpovědnost atd. není 
na vás, ale přistupují k vám jako k rádci a dá vám to hodně do vašeho 
skautského i osobního života. Akce se koná na Kaprálově mlýně, což je 
skvělé prostředí a od Brna to není daleko. Já osobně jsem si akci moc užila, 
načerpala inspiraci, navíc na ni můžete jen JEDNOU a pouze od 14 do 16 let. 
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Tým, který připravuje programy 
atp., je také skvělý, různorodý a 
sympatický. Hned bych jela znovu, 
kdybych mohla.  
Tak neváhejte a za rok s chutí do 
toho ♡  

Veve 

 

 

Akce pro vedení 
23. 2. 2020 
Ke konci jarních prázdnin se nás šest sešlo na Dělňáku, odkud jsme jely 
autobusem, který nás zavezl až na bowling. Tam se k nám po chvíli ještě 
přidala Šimi, která přijela autem. 
Protože nás bylo moc na to, abychom mohly hrát všechny spolu, roždělili 
jsme se losem na dvě poloviny a každá šla na jednu dráhu. Na jedné dráze 
jsem byla já, Monča, Kessie a Šimi a na druhé Sheia, Poppy a Nutty. 
Musím se přiznat, že mi bowling vůbec nešel, a několikrát jsem neshodila 
ani jednu kuželku a skončila jsem poslední. Moc to ale nevadilo, protože to 
stejně bylo super. Nejlepší byla zvláštní Kessiina taktika, kterou se jí 
úspěšně dařilo shazovat všechny kuželky, což nikdo z nás moc nechápal. 
Když jsme dohrály, šly jsme k Sheii domů, kde bylo přichystáno spoustu jídla 
a dokonce i upečený perník, Stejně jsme si ale i objednali pizzu. 
Podívali jsme se na film a pak ještě na Kouzelnou berušku a Černého 
kocoura. Pak už bylo moc pozdě, tak jsme se všechny až na Sheiu (ta už byla 
doma) rozešly do svých domovů. 

Poci 

 

 


